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INTERPELACJA 

w sprawie: poprawy stanu technicznego drogi przez Dębinę pomiędzy ul. Hetmańską a Drogą Dębińską. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Przez teren Dębiny przebiega droga (nieutwardzona, wyłączona z ruchu, oznaczona na mapie miejskiej 

jako ul. Piastowska). Jest ona wykorzystywana głównie przez pieszych oraz rowerzystów (jest po niej 

wyznaczony szlak rowerowy Wzdłuż Warty do WPN). 

Ciąg znajduje się w złym stanie technicznym. Proszę o jego wyrównanie oraz w miarę możliwości 

utwardzenie kruszywem (grysem) i wyprofilowanie w celu prawidłowego odwodnienia. 

Ponadto proszę o informację: 

 czy w ramach projektu Wartostrady jest planowane utwardzenie tego odcinka? 

 czy zaprojektowane jest połączenie omawianego ciągu (ul. Piastowskiej) z projektowanym 

odcinkiem Wartostrady (pod mostem Przemysła – zgodnie z przebiegiem szlaku rowerowego)? 

 czy zaprojektowane są wjazdy od planowanego odcinka Wartostrady (od Królowej Jadwigi do 

ul. Hetmańskiej) na drogi pieszo-rowerowe wzdłuż ulicy Hetmańskiej – zarówno po stronie 

północnej, jak i południowej ul. Hetmańskiej? 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 


